
Referat Generalforsamling for 40i40 

Torsdag den 19-03-2024 

 

Sted: 

Skovbo Jagtforening 

Regnemarkværket 2 

4632 Bjæverskov 

 

Dagsorden: 

1. Valg af dirigent 

Musse 

Generalforsamlingen konstateres lovligt indkaldt. 

Deltagere: 

Torben KHJ 

Henning Skovbo 

Karsten HOJ 

Søren HOJ 

Michael Greve 

Lars KHJ 

Musse HFJ 

Palle HFJ 

Helle Gribskov 

Robert KFK 

Kasper Kulhuse 

Steen NKF 

Kim NKF 

Kim Gribskov 

Bjarne Gribskov 



Peter Hvidovre 

Hans Viby 

Mike Skovbo 

Kasper KFK 

 

 

2. Valg af referent 

Helle 

 

3. Formandens beretning 

Sæsonen gik fint – 34 hold gennemførte. Flere hold var tilmeldt, men desværre faldt nogle 

fra. Det forlyder, at patroner holder pris og ikke stiger mere. 

Tak til banerne og frivillige. Meget fin modtagelse og beværtning med megen hygge, når vi 

er ude. 

Der har været en kontrovers med en skytte, der ikke var velkommen i Greve. Den blev løst, 

men med ret megen palaver. Det er en ærgerlig situation, når 40i40 bliver en lus mellem 2 

negle. 

Stor tak til Ørnen for indsatsen med resultater etc. gennem tiden. 

Tak til alle skytter for godt sportmanship og opførsel på banerne. 

Beretning godkendt. 

 

4. Kassererens beretning og kontingent 

Nedgang i deltagende hold, hvilket medfører manglende indtægt. 

Hjemmeside og præmier er steget. Vi havde knap 12.000kr til disposition og ved årsskiftet 

står der 1.000kr. Kassereren foreslår en kontingentstigning på 100kr til 400kr/hold.  

Der diskuteres åbent, om der kan findes besparelser på gravering. 

Der er generel tilslutning til kontingentstigning til i alt 400kr pr. hold 

Beretning godkendt 

 

5. Ny hjemmesidereferant 



Helle præsenterede oplæg til ny online indrapportering af resultater. Der skal findes 

ansvarlig i hver division, der skal stå for indtastning. Helle sørger for behandling af 

resultaterne i 2024, og at de lægges op på 40i40.dk. Ny ansvarlig skal findes fremadrettet. 

1. division Torben Broløs  

2. division der kommer navn 

3. division Lars Bøgelund 

4. division evt. Lars Bøgelund 

Forslaget blev vedtaget, da der ikke er noget alternativ lige nu. 

 

6. Valg af formand         på valg Palle Olsson 

Enstemmigt valgt  

7. Valg af bestyrelsesmedlem på valg Marie Louise Achton-Lyng, Torben Broløs 

Enstemmigt valgt 

8. Hold tilmelding til Divisionerne 1, 2, 3 og 4 samt datoer hvor banerne kan tage imod 

skydninger 

KFK onsdage evt. visse torsdage 

KHJ tirsdage 

Slangerup mandag 

Gribskov 2+3 division 25. maj 10-14 træning til kval skydning efter kl 14/ 7. maj 1. division 

kl 18  Eventuelt 30. april eller juni 

Greve tirsdage 

Kulhuse 29/5 + 12/6 

HOJ mandage 2./3./4. divisioner mandage 

Skovbo tirsdag onsdag (helst) 

Due-pris 65kr pr serie 

Ingen gæstekort 

 

Afslutningerne:  

1+2. division KFK 

3+4. division Greve 



  

Holdtilmelding 

37 hold tilmeldt 

 

1. division 

KFK6 

KFK1 

NKF1 

KHJ1 

KULHUSE1 

NKF4 

GRIBSKOV4 

SKOVBO1 

GRIBSKOV1 

HFJ7 

 

2. division 

SLANGERUP 

HFJ4 

HFJ1 

HFJ8 

KFK2 

NKF3 

VIBY1 

KHJ2 

KFK4 

HFJ3 

 

3. division 

HFJ2 



KFK5 

KHJ3 

GRIBSKOV2 

GREVE3 

HFJ5 

SKOVBO2 

HOJ2 

GRIBSKOV3 

SKOVBO3 

 

4. division 

HVIDOVRE1 

HFJ6 

VIBY2 

VIBY3 

GREVE1 

VJF1 

HOJ1 

 

 

 

9. Indkommende forslag i hænde til Palle Olsson senest 8 dagen før 

Fra sidste referat fra generalforsamling 2023: Hvidovre foreslår, at hold, der kun stiller f.eks. 2 

personer, får point i henhold til placering efter sidst placerede fulde hold - i dag får sådan et hold 

nul point i henhold til reglerne.  

Begge dele er vedtægtsændringer som skulle have været sendt ind som forslag inden 

generalforsamlingen. De anses for indsendt til næste generalforsamling og vil blive behandlet der. 

Der blev diskuteret minimum 2 personer.  

Forslaget er godkendt for 4. division 

 



Bestyrelsen giver dispensation for at 3. og 4. division må bruge flere reserver til skydningerne end 

angivet i vedtægterne i 2024. Dog må der stadig kun skyde 6 personer på et hold på en aften. 

Forslaget er godkendt for 3. og 4. division 

 

Vedtægterne bliver opdateret. 

 

10.  Evt. 

Ingen forslag. 

 


